
Generalforsamling i Guy Viss Dall Antenneforening
27. november 2023 kl 19.00

Dagsorden Beslutninger

1. Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Advokat Tommy Olesen og 
det blev vedtaget.

Tommy Olesen konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 
beslutningsdygtig.
Der var 62 fremmødte og 7 fuldmagter

2. Vedtagelse af forretningsorden Den trykte forretningsorden fra kompendiet blev 
vedtaget.

3. Beretning om foreningens virksomhed i 
det forløbne år

Formand Ole Gerdt Andersen læste beretningen 
op, som blev modtaget med akklamation fra 
salen.

4. Aflæggelse af regnskab Statsautoriseret revisor Georg Aaen, BDO 
gennemgik regnskabet og det blev godkendt.

5. Præsentation af ændringer i program- 
og tjenesteudbud

Formand Ole Gerdt Andersen gennemgik 
ændringer i tv-pakker og tjenester som i sin 
helhed fremgår af oversigten i det udleverede 
kompendium.

Alle tv-pakker stiger med 50 kr. i 2024, dvs.
249 kr for Grundpakken, 479 kr for 
Mellempakken og 599 krfor Fuldpakken.

Spørgsmål fra salen:
1 Jens Nørgaard spurgte om man kunne nøjes 
med at købe YouSee Play. Svar; Ja.

2 Flans Petersen spurgte om man skal have ny 
router. Svar: Nej

3 Per Nielsen spurgte om præcisering af hvad 
der ændres i indhold og priser på tv-pakker.
Svar: alle tv-pakker stiger med 50 kr.

5 Peter Nykragh spurgte in til mini-pakken.
Svar: Mini-pakken er ny pr. 01.11.2023 og 
indeholder kanalerne fra Grundpakken, bortset 
fra de betalingskanaler som fremgår på 
oversigtsarket. Kun betalingskanalen tv2 indgår.
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6. Indkomne forslag Der var ikke modtaget nogen forslag.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer På valg var var Inge Sørensen, John Kronborg 
Larsen og Lars Rosenville, som alle blev 
genvalgt for en 2-årig periode.

Bestyrelsen består i øvrigt af: Ole Gerdt 
Andersen, Jan Lausten, Kresten Kokholm og 
Birgitte Hvid Horneman, som er på valg i 2024.

8. Valg af bestyrelsessuppleanter Daniel Olsen genvalgte som 1.suppleant, og 
desuden valgtes Henrik B. Lok som 2. 
suppleant

9. Valg af revisionsfirma, som skal være 
statsautoriseret

Bestyrelsen anbefalede genvalg af BDO, og de 
blev valgt igen.

10 Eventuelt John Kronborg Larsen, Inge Sørensen og Lars 
Rosenville takkede hver især for genvalg.

Jørn Jensen havde nulstillet sit password og 
havde modtaget en meget lang kode, hvilket 
han mente burde kunne gøres enklere.

Peter fra Poseidonvej spurgte om det er 
nødvendigt at have en tv-boks, hvis man har en 
almindelig tv-pakke. Svar: Nej.

Peter Korsbæk kommenterede at en varslet 
opdatering fra YouSee fra sidste års 
generalforsamling først var kommet meget lang 
ventetid. Svar: Formanden var enig.

Hans Petersen opfordrede bestyrelsen til at 
tilbyde medlemmerne et traktement efter 
generalforsamlingen.

Peter fra Poseidonvej havde oplevet en del 
udfald på wifi. Svar: Formanden opfordrer alle 
medlemmer til at kontakte butikken ved udfald 
og tekniske problemer.

Jens Nørgaard spurgte om man skal have tv- 
boks, hvis man har et smart-tv. Svar: Nej, ikke 
hvis det er en nyere model smart-tv.

Bjarne Lund spurgte om man kan bruge point til 
at vælge sportskanaler på YouSee Play. Svar: 
Nej.

Tommy Olesen takkede de fremmødte for aktiv 
deltagelse og opfordrede i øvrigt alle med 
spørgsmål til at kontakte butikken.
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Formanden Ole Gerdt Andersen takkede for 
fremmødet, samt ønskede alle en god jul.
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